
花旗银行（中国）有限公司深圳福田支行

深圳市福田区福华一路6号免税商务大厦裙楼西101-5单元

电话: (86 755) 8276-6333

星期一至星期五早上9:00 -下午4:30

星期六 / 星期日 / 节假日休息

根据业务战略调整的需要，花旗银行（中国）有限公司深圳深业支行

（以下简称“深圳深业支行”）预计于2023年8月31日停止营业，具体停

业日期将以国家金融监督管理总局深圳监管局的批复为准。花旗银行的其

他服务网络将继续为您提供服务，花旗银行在深圳的其他个人银行业务服

务网点信息如下，敬请知晓。

若您有任何问题，您可以与您的客户经理联系，也可以通过以下渠道联

系我们：

花旗银行（中国）有限公司

深圳深业支行停止营业的公告



 花旗银行（中国）有限公司深圳分行

2023年7月28日 



Notice of Business Closure
Shenzhen Shum Yip Sub-branch 
Citibank (China) Co., Ltd.

Following a global business strategy refresh, Citibank (China) Co.,Ltd. Shenzhen Shum 

Yip Sub-branch (hereinafter referred to as Shenzhen Shum Yip Sub-branch) will be 

closed with effect from Aug 31st 2023 (exact date is subject to the related regulatory 

approvals). You can continue to enjoy banking services from other Citi branch networks. 

The details of other sub-branches for consumer banking business in Shenzhen are listed 

below, for your kind reference.  

In addition to your personal banking manager, you can also access our banking services 

via channels as listed below: 

Shenzhen Futian Sub-branch

Room 101-5, Duty Free Building, No 6, Fuhua 1st Road, Futian district

Shenzhen, P.R.China 

Tel: (86 755) 8276-6333

Monday to Friday: 9:00 AM - 4:30 PM

Saturday / Sunday / Holiday Closed



Thank you for your support.  We are looking forward to continuing serving 

you as we work through the transition period. 

www.citibank.com.cn

  Shenzhen Branch, Citibank (China) Co., Ltd.

July 28, 2023


